
۵۵ دقیقه مکالمه رایگان، هدیه 
رمضانی برای همراه  اولی ها

همراه اولی ها در ماه مبارك رمضان می توانند با 
۵ دقیقه مکالمه، تا سقف ۵۵ دقیقه در هر تماس 

رایگان صحبت كنند.
شرکت ارتباطات س��یار - در پی استقبال 
مشتركین همراه اول از طرح ۵۵+۵ در سال های 
گذشته، این طرح در ماه مبارك رمضان امسال 

نیز اجرا می شود.
بر اساس این طرح، در طول ماه مبارك رمضان 
امسال، مشتركان دائمی و اعتباری می توانند با 
ثبت نام رایگان، در تمامی ساعات شبانه روز در 
هر تماس داخل شبکه)خطوط همراه اول(، پس از 
گذشت ۵ دقیقه مکالمه طبق تعرفه، دقایق بعدی 
را تا س���قف ۵۵ دقیقه در همان مکالمه، رایگان 

صحبت كنند.
بر اساس این گزارش تخفیف درنظر گرفته شده 
در این طرح ش���امل مکالمات خارجی، رومینگ 
بین الملل، تماس با س���ایر اپراتورها و رومینگ 

داخلی نمی شود.
زمان اجرای این طرح از روز س���ه شنبه ۱۷ 
اردیبهش���ت تا پایان ماه مبارك رمضان است و 
مشتركان می توانند با فعالس���ازی این طرح، از 

مزایای آن بهره مند شوند.
براساس این طرح، مکالمه مشترك پس از ۶۰ 
دقیقه قطع و دوباره با تکرار شرایط مذكور انجام 

خواهد شد.
همراه اولی ها می توانند از تاریخ مذكور، با ارسال 
عدد ۱ به سرش���ماره ۸۰۵۵ یا شماره گیری كد 

#۴۲۱*۱۰* در این طرح ثبت نام كنند. 

بدون سهمیه بندی یا افزایش قیمت
کارت سوخت احیا می شود

سخنگوی هیات رییسه مجلس گفت: با توجه به 
مذاكرات صورت گرفته در جلسه غیرعلنی مجلس 
مقرر شد كارت های سوخت به منظور جلوگیری از 
قاچاق بدون سهمیه بندی و با قیمت هر لیتر هزار 

تومان احیا شود.
فارس-  بهروز نعمتی  سخنگوی هیات رییسه 
مجلس در حاشیه جلس���ه علنی مجلس گفت: 
بنا بر مذاكرات صورت گرفته از س���وی دولت و 
نمایندگان دولت مقرر ش���د كارت های سوخت 
بدون س���همیه بندی و با قیمت فعلی )هر لیتر 
هزار تومان( به منظور جلوگیری از قاچاق سوخت 

احیا شود.
سخنگوی هیات رییسه مجلس شورای اسلامی 
بر این اس���اس اضافه كرد: در جلسه غیرعلنی 
امروز مجلس كه در واقع نشس���ت مش���ترك 
مجلس و دولت برای ساماندهی سوخت برگزار 
ش���ده بود نمایندگان دولت از جمله وزیرنفت، 
 وزیر كشور و رییس س���ازمان برنامه و بودجه 

حضور یافتند.
وی افزود: در جلس���ه ام���روز توضیحاتی در 
خصوص مسایل اقتصادی كشور ارایه شد و آقای 
نوبخت توضیحاتی در خص���وص اصلاح لایحه 

بودجه ارایه كرد.
نعمتی بر این اساس گفت: در این جلسه غیر 
علنی مجلس شورای اس���لامی موضوعات مهم 
اقتصادی از جمله اصلاح ساختار بودجه مطرح شد 
كه قرار بود توسط دولت انجام شود. آقای نوبخت 
سناریوهای مختلفی را بیان  كرد و در نهایت قرار 
شد كمیته  مش���تركی با مجلس شورای اسلامی 
تشکیل شده و روی سناریوها كار مشتركی صورت 
بگیرد تا در مهلت زمانی چهار ماهه كار انجام شود.
سخنگوی هیات رییسه مجلس شورای اسلامی  
در  عین  حال ادامه  داد: بح���ث دیگر مربوط به 
موضوع افزایش قیمت بنزین بود كه سناریوهای 
مختلفی مطرح شد و در نهایت جمع بندی مجلس 
شورای اسلامی این بود كه افزایش قیمت بنزین 
نخواهیم نداش���ت و بنزین هزار تومانی همچون 
گذشته عرضه می شود. برای این كار باید ساماندهی 
لازمه برای عرض���ه س���وخت و اقدامات برای 
جلوگیری از قاچاق سوخت صورت بگیرد. در این  
راستا قرار شد كارت های سوخت احیا شود و دولت 

هم همکارهای  لازم را انجام دهد.
سخنگوی هیات رییسه مجلس شورای اسلامی 
در بخش دیگری از صحبت های خود، اضافه كرد: 
قرار شد اگر مشکلاتی وجود دارد دولت ساماندهی 
لازم را صورت دهد. موضوع مه���م دیگر درباره 
گسترش مراكز CNG در كشور بود به خصوص 
برای ناوگان های خصوصی و اتوبوس���رانی كه هر 
چقدر بتوانیم آنها را گس���ترش دهیم از میزان 

مصرف بیهوده هم جلوگیری به عمل می آید.
وی همچنین در پاس���خ به این سوال كه آیا 
احیای كارت س���وخت برای سهمیه بندی بنزین 
است، گفت: هیچ گونه افزایش قیمت بنزین صورت 
نخواهد گرفت، كارت س���وخت هم فقط برای 
ساماندهی است. لذا مصرف بنزین سقفی ندارد، 
یعنی ممکن اس���ت فردی در ماه ۹۰ لیتر و یا 
دیگری ۳۰ لیتر مصرف داش���ته باشد. این كار 
یعنی احیای كارت سوخت فقط برای ساماندهی و 

جلوگیری از قاچاق سوخت است.
رییس مجلس شورای اسلامی نیز درباره جلسه 
غیرعلنی مجلس با موضوع موضوع سهمیه بندی 
بنزین گفت: درباره بحث سهمیه بندی بنزین نظر 
مجلس بر این نبود كه قیمت بنزین افزایش یابد.

علی لاریجانی افزود:حتما سیستم ارایه بنزین از 
طریق كارت سوخت درست است و مجلس از آن 

حمایت می كند.
رییس مجلس شورای اس���لامی تصریح كرد: 
همچنین درباره بحث س���همیه بندی بنزین نظر 
مجلس بر این نبود كه قیمت بنزین افزایش پیدا 
كند. اكثریت مجلس موافق این فرآیند نبودند و 

نظر مجلس به دولت منعکس شد.

شرط بازگشت قیمت مسکن 
و خودرو به سایت های واسطه گر

سرپرست معاون دادستان كل كشور در امور 
فضای مجازی از بازگشت قیمت های مسکن و 
خودرو به سایت های خرید و فروش اینترنتی 

خبر داد.
ایرنا - جواد جاویدنیا افزود: به همین دلیل به 
سایت های خرید و فروش اینترنتی اعلام كرده 
ایم كه قیمت ها را برگردانند، به همین منظور 
در ابتدا به این سایت ها اعلام كردیم كه قیمت ها 
را به صورت موقت ح���ذف كنند تا درباره آن 

تصمیم بگیریم.
وی اضافه كرد: روز گذش���ته در جلس���ه 
هماهنگی برای این موضوع قرار شد اتحادیه 
كسب و كارهای مجازی به همراه اتحادیه های 
مسکن و خودرو ساز و كاری را ایجاد كنند تا 
قیمت پایه ای برای مسکن و خودرو تعیین شود 
و سایت های خرید و فروش اینترنتی اجازه داشته 
باش���ند حدود قیمت ها را درج كنند و با ثبت 
آگهی ها به میزان پنج درصد بتوانند قیمت ها را 

افزایش یا كاهش بدهند.
جاویدنیا معتقد است كه این راه حل به عنوان 
راه حلی موقت اثرگذار است ولی باید به صورت 
دائم باشد چون اگر قیمت ها در جای رسمی 
مطرح نشود، به صورت زیرزمینی از شبکه های 
اجتماعی س���ردر خواهد آورد و زمانی كه یک 
بستر مرجعی برای تعیین قیمت پیدا كردیم، 

باید آن را مدیریت كنیم.
وی افزود: ما از اتحادیه ها تعهد گرفتیم تا از 
درج قیمت آگهی هایی كه به صورت ناگهانی 
افزایش پیدا می كند، خودداری كنند و اجازه 
انتش���ار این نوع آگهی ها را ندارند. هدف ما 
جلوگیری از تلاطم قیمت ها است و نباید اجازه 
دهیم برخی از مشتریان قیمت های نجومی ارایه 

دهند و بازار را با مشکل روبرو كنند.
جاویدنیا گفت: این اتحادیه ها باید به دنبال 
ساز و كاری باشند كه اگر كسی خواست قیمت 
مسکن یا خودرو را افزایش دهد، وظیفه دارند 
تاییدیه اتحادیه مربوطه مانند اتحادیه مسکن 
استان خود را بگیرند و ما نیز در كنار طراحی 
ساختار این از سوی اتحادیه های كسب و كار 
مجازی كمک هایی را مانند دیتا بیس ارایه كنیم، 
به گونه ای كه مالکیت آگهی دهنده مشخص 
شود و هر كسی نتواند به صورت دلخواه و بدون 
ضابطه آگهی بدهد و به افزایش قیمت التهابی 

بازار دامن بزند.
وی، احراز هویت در ای���ن زمینه را یکی از 
كارهای مهم برش���مرد و گفت: این راهکار به 
صورت موقت تهیه ش���ده و دائمی شدن آن 
را به اتحادیه های كس���ب و كارهای مجازی و 
اتحادیه های مربوطه واگذار كرده ایم تا با همکاری 
س���ازمان حمایت مصرف كنندگان و تولید 

كنندگان در این زمینه اقدام كنند.
بر اس���اس این گزارش افزای���ش كاذب و 
بی ضابطه قیمت خودرو و مس���کن در هفته 
گذشته بازتاب های فراوانی در جامعه داشت؛ به 
گونه ای كه برخی عامل این گرانی ناگهانی را 
سایت های خرید و فروش اینترنتی اعلام كردند 

و بعضی دیگر آن را انکار كردند.
این در حالی است كه سعید موتمنی، رییس 
اتحادیه فروش���ندگان خودرو اعلام كرده بود 
قیمت های اعلامی از طرف س���ایت های خرید 
و ف���روش اینترنتی در واق���ع غیرمنطقی و 
غیركارشناسی است. چون اگر خودرو به مقدار 
كافی در بازار باشد، مورد سوءاستفاده چنین 
سایت هایی قرار نمی  گرفتند. براین اساس درج 
قیمت خودرو باید زیر نظر اتحادیه فروشندگان 
باشد چون پیش از این قیمت كارشناسی خودرو 

در اتحادیه اعلام می  شد.
از طرف دیگر برخی كارشناس���ان معتقدند 
اعلام قیمت های خودرو و مسکن در سایت های 
اینترنتی همچون یک تیغ دو لبه اس���ت كه 
می تواند به ابزاری برای سوء استفاده دلالان و 

حتی دشمنان تبدیل شود.
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عضو کمیسیون فرهنگی مجلس:

400 میلیارد تومان برای تلگرام طلایی هزینه شد

فارس- محمد علیخانی رییس كمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر تهران گفت: اصل فعالیت تاكسی های اینترنتی خوب است ولی متاسفانه آنها ضوابط را نمی پذیرند 
و زمانی كه به آنها می گویند كه باید مجوز دریافت كنید معتقدند كه این مساله برایشان امکانپذیر نیست چرا كه بسیاری از تاكسی های اینترنتی فرسوده هستند و این مساله 

سبب نابودی شغل آنها خواهد شد. 

علت مخالفت تاکسی های 
اینترنتی با دریافت مجوز 

عضو كمیس���یون فرهنگی مجلس می گوید ۴۰۰ میلیارد تومان 
هزینه و سرورهای فراوان وزارت ارتباطات در اختیار تلگرام طلایی و 

هاتگرام قرار گرفت.
فناوران - در حالی كه كل وام اعطا شده به هر پیام رسان ۵ میلیارد 
تومان و در مجموع ۱۵ میلیارد تومان بوده است، نصرالله پژمان فر 
نماینده اصولگرای مجلس با بیان این كه به اندازه كافی مستندات در 
اختیار دارد، اعلام كرد، ۴۰۰ میلیارد تومان هزینه راه اندازی هات گرام 

و تلگرام طلایی شده است.
این در حالی اس���ت كه این دو اپلیکیشن، درواقع پوسته تلگرام 
بوده اند و هزینه هایشان قاعدتا باید كمتر از هزینه های یک پیام رسان 
عادی باشد. پژمان فر در گفت وگو با خبرگزاری مجلس با انتقاد از 
تعلل وزارت ارتباطات در خصوص راه اندازی شبکه ملی اطلاعات در 
كشور گفت: چه در زمان وزارت محمود واعظی بر وزارت ارتباطات با 
معاونت آذری جهرمی و چه اكنون، ده ها و صدها تذكر در قالب های 
مختلف در مورد ضعف و بی رغبتی وزارت ارتباطات در راه اندازی 
شبکه ملی اطلاعات داده شد و این موضوع را مطرح كردیم كه بستر 
و زیرساخت های این شبکه را ایجاد و سپس خدمات را توسعه دهیم، 
آنها می گفتند هیچ نگرانی و ناامنی در این فضا كه بر بستر اینترنت 
بین الملل است وجود ندارد و حتی با تمسخر و فضاسازی های سیاسی 

به این تهدید بزرگ بی توجهی كردند.
نماینده مردم مشهد و كلات در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: 
حتی سال گذشته معاون وزیر ارتباطات مصاحبه ای داشت مبنی 
بر اینکه بحث شبکه ملی اطلاعات یک كلاهبرداری بزرگ و بحث 
انحرافی است و مشکلات كشور با راه اندازی شبکه ملی اطلاعات حل 

نخواهد شد و نباید بر این موضوع تمركز كنیم.
وی افزود: ولی متاسفانه امروز وزارت ارتباطات بعد از حذف تلگرام 
طلایی و هاتگرام از گوشی های كاربران به این نتیجه رسیده كه راه 
حل این مساله راه اندازی شبکه ملی اطلاعات است؛ اما سوال این است 
كه چه كسی پاسخگوی این تهدیدهای فراوان در حوزه فضای مجازی، 
س���خت افزارها و نرم افزارها اعم در كل كشور از شبکه پالایشگاه ها، 
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برنامه رگولاتوری برای توسعه زیرساخت های اینترنت کشور

اپراتورهای FCP باید کنسرسیوم تشکیل دهند

رویکرد

معاون وزیر ارتباطات با بی���ان برنامه ریزی برای 
ادغام شبکه های ارتباطات همراه و ثابت در راستای 
همگرایی اینترنت موبایل و ثابت گفت: با این وجود 

شاهد افزایش سرعت اینترنت ثابت خواهیم بود.
مهر - سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی 
حدود ۳ س���ال پیش و با پایان یافتن مهلت پروانه 
ش���ركتهای PAP كه به مدت ۱۰ سال سرویس 
دهندگان ADSL در كش���ور بودند، مجوز فعالیت 
به بیش از ۱۳ شركت اینترنتی در قالب پروانه های 
جدید خدمات ارتباطات ثابت )FCP( مطابق مصوبه 
كمیسیون تنظیم مقررات ارتباطات، اعطا شد تا این 
شركت ها بدون محدودیت تکنولوژی بتوانند تمامی 
سرویس های ارتباطی بر بستر شبکه دسترسی ثابت 

را ارایه كنند.
با وجودی كه در پروانه این شركت ها، علاوه بر ارایه 
خدمات اینترنت، ارایه تلفن ثابت و فیبرنوری منازل 
نیز دیده می شود اما شواهد نشان می دهد كه بسیاری 
از اپراتورهای FCP نتوانسته اند نسبت به ایجاد شبکه 

جدید و ارایه این سرویس ها اقدام كنند.
حسین فلاح جوش���قانی رئیس سازمان تنظیم 
مقررات و ارتباطات رادیویی با تأیید عدم موفقیت 
اپراتورهای FCP، راه حل رفع مشکل فعلی در توسعه 
حوزه اینترنت ثابت را سرمایه گذاری مناسب از سوی 
این اپراتورها و نیز تجمیع آنها عنوان كرد و گفت: 
توسعه حوزه اینترنت ثابت نیازمند سرمایه گذاری 
مناسبی از سوی شركت های FCP در این بخش 
است. سال ۹۷ بخش اینترنت ثابت نتوانست اهداف 
مدنظر را نهایی كند اما در برنامه سال ۹۸ باید اهداف 
مدنظر این حوزه محقق شود و اپراتورها برای تأمین 
پورت دسترسی اینترنت ثابت، آمادگی لازم را داشته 

باشند.
وی بر لزوم تجمیع اپراتورهای ارایه دهنده خدمات 
اینترنت ثابت )FCP( تاكید كرد و گفت: برای توسعه 
بازار اینترنت ثابت، نیازمند تشکیل كنسرسیوم از 
سوی اپراتورهای FCP و س���رمایه گذاری در این 

حوزه هستیم.
رییس سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی 
با بیان اینکه در ب���ازار اینترنت ثابت نیازمند ایجاد 

ش���بکه های با كیفیت بالا مانند VDSL هستیم، 
ادامه داد: اگر اپراتورهای FCP به س���مت ایجاد 
این شبکه های جدید نروند بازار این بخش توسعه 

نخواهد یافت.
وی با بیان اینکه بالاتر نگاه داشتن قیمت اینترنت 
موبایل كمکی به بازار اینترنت ثابت نکرده و نمی كند، 
گفت: شركت های ارایه دهنده خدمات اینترنت ثابت 
)FCPها( باید كنسرسیوم شوند تا بتوانند در بازار 

اینترنت ثابت رقابت كنند.
معاون وزیر ارتباطات با بیان این كه توسعه شبکه 
اینترنت ثابت نیازمند سرمایه گذاری سنگینی است، 
افزود: برای رسیدن به اهداف این بخش، تنها موضوع 
تکنولوژی مطرح نیست و بخش خصوصی به همراه 
ش���ركت مخابرات ایران باید در این بخش سرمایه 

گذاری كنند.
فلاح جوش���قانی با بیان اندازه بازار اینترنت در 
كش���ور و تعداد بازیگران اضافی در این بازار، گفت: 
ما مشوق هایی برای تش���کیل كنسرسیوم از سوی 
این اپراتورها در نظر گرفته ای���م و پیش بینی مان 
 این اس���ت كه خردادماه بتوانیم این بازار را تعیین 

تکلیف كنیم.
رییس س���ازمان تنظیم مق���ررات و ارتباطات 
رادیویی گفت: در نهایت برنامه ما همگرایی اینترنت 
ثابت و همراه اس���ت. به بیان دیگر باید به سمت 
اپراتورهای »فیکس موبای���ل« برویم و اپراتورهای 
ثابت و سیار با هم ادغام ش���وند. به این معنی كه 
بار ش���بکه ای موبایل و ثابت یکی شده و به خاطر 
همگرایی ش���بکه اینترنت موبایل با اینترنت ثابت، 
 س���رعت بالاتری را برای اینترنت فیکس ش���اهد

 باشیم.
وی با تاكید بر اینکه در این زمینه باند فركانسی 
۲۳۰۰ مگاهرتز را نیز در نظر گرفته ایم و روی این 
موضوع در حال كار هس���تیم، افزود: البته در این 
زمینه اپراتورها نیز باید به این سمت حركت كنند 
و نباید تنها دغدغه قیمت در بازار اینترنت موبایل 
را داشته باشند. چرا كه معتقدیم بالاتر نگه داشتن 
قیمت اینترنت موبایل به بازار اینترنت ثابت كمکی 

نکرده است.

نیروگاه ها، مترو و بسیاری دیگر خواهد بود؟
عضو فراكسیون ولایی مجلس گفت: فضای كسب و كار مردم روی 
اینترنت بین الملل قرار گرفته و اگر دشمنان هر آنی تصمیم بگیرند 
كه اینترنت بین الملل را قطع كنند، چه كسی می خواهد پاسخگوی 

ضرر و زیان مردم باشد.
پژمانفر تاكید كرد: امروز باید وزارت ارتباطات پاسخ دهد كه چرا 
اجازه داده زندگی و كسب و كار مردم و مسایل حاكمیتی بر بستر 
یک فضای كاملاً باتلاقی قرار بگیرد زیرا تجربه نشان داده كه دشمنان 
هر زمان اراده كنند بدون توجه به مشکلات داخلی كشور ما آن را 

قطع می كنند.
عضو كمیسیون فرهنگی مجلس در مورد حذف تلگرام طلایی 
و هاتگرام از س���وی گوگل توضیح داد: تلگ���رام طلایی و هاتگرام 
مورد پش���تیبانی وزارت ارتباطات و وزارت اطلاعات بود و آنها مثلا 
می خواستند پوشش امنیتی برای مراقبت از كاربران داشته باشند و 
مرتبا هم در جلسات متعدد ابراز می كردند كه ما با این پوشش و پوسته 
توانستیم برخی از فضاهای ناسالم را در جریان فضای مجازی كنترل 

كنیم و اجازه فعالیت به آنها را ندهیم.
این نماینده مجلس درباره اظهارات وزیر ارتباطات مبنی بر اینکه 
از ابتدا گفته بودیم كه پوس���ته های تلگرامی قابل اعتماد نیستند، 

توضیح داد: حافظه رسانه ها و مردم آنقدر ضعیف نشده كه صحبت ها 
و اظهارنظرها و پزُهای سیاسی مسوولان را نسبت به راه اندازی این 
نس���خه ها و ایجاد این باور كه ما از آن مراقبت می كنیم، فراموش 

كرده باشند.
وی  ادامه داد: آقای آذری جهرمی سابقه این گفتمان را فراوان دارد؛ 
روزی در جلسه شورای عالی فضای مجازی اعلام كرد ما قدرت كنترل 
تلگرام را داریم؛ با مدیران آنها صحبت كردیم و می توانیم با یک پیامک 

تمامی نگرانی های خود را برطرف كنیم.
عضو فراكسیون ولایی مجلس افزود: گفتند نگرانی حاكمیت نسبت 
به تلگرام وارد نیست و با همین ادبیات، كاربران تلگرام از كمتر از یک 

میلیون به چهل و چند میلیون نفر رشد پیدا كرد.
وی گفت: تا پیش از این می گفتند برای كنترل فضای تلگرام و 
ایجاد امنیت تلگرام طلایی و هاتگرام راه اندازی شد؛ با ۴۰۰ میلیارد 
تومان هزینه، در اختیار قرار دادن س���رورهای فراوان به آنها و ارایه 

خدمات دیگر.
وی با بیان اینکه مس���تندات كافی در این خصوص وجود دارد، 
ادامه داد: تلگرام طلایی و هاتگرام با نظارت وزارت اطلاعات و وزارت 
ارتباطات فعالیت كرد و فارغ از مصاحبه های مسوولان ذی ربط در 
این خصوص، مستندات فراوانی در ارتباط با این موضوع دارم كه این 

وابستگی را ثابت می كند.
پژمانفر با بیان اینکه فرافکنی مسوولان جواب نمی دهد، گفت: در 
شرایطی كه امروز دشمنان به راحتی این پوسته ها را حذف و كانال ها و 
محتواهایی را فیلتر می كنند و نشان دادند كه هیچ پایبندی به قوانین 
داخلی ایران ندارند، باز هم مسوولان تمام ظرفیت فضای مجازی خود 

را در حوزه اینترنت بین الملل نگه می دارند.
عضو كمیسیون فرهنگی مجلس بیان كرد: اگر روزی اعلام شد 
دیگر هیچ خدمتی در بستر اینترنت بین الملل به ایران داده نمی شود، 
مسوولان چه پاسخی در مقابل این موضوع خواهیم داشت؛ قطعاً 
جناب آقای واعظی و عقل منفصل ایشان آقای جهرمی كه اكنون 

جایگزین وی شده، باید پاسخگوی مسایل ایجاد شده باشند. 

نماینده مردم 
مشهد:

تلگرام طلایی و 
هاتگرام با نظارت 
وزارت اطلاعات و 
وزارت ارتباطات 

فعالیت کرد و فارغ 
از مصاحبه های 

مسوولان ذی ربط 
در این خصوص، 

مستندات فراوانی 
در ارتباط با این 

موضوع دارم که این 
وابستگی را ثابت 

می کند

تاسیس شرکت سهامی خاص پویا تکنولوژی کارا 
درتاریخ 1398/02/14 به شماره ثبت 540651 به شناسه ملی 14008307152 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح 
زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :فناوری اطلاعات و ارتباطات و شبکه. سیستم های مدیریت اطلاعات. اتوماسیون 
اداری. معماری سازمانی. مهندسی پزشکی رایانه ای. ابزار دقیق رایانه ای. اخذ و اعطای نمایندگی از شرکت های رایانه ای داخلی و خارجی 
کشور. شرکت در مناقصات و مزایدات داخلی و خارجی در زمینه موضوع فعالیت شرکت. هوش مصنوعی. خرید، فروش، واردات و صادرات 
کلیه تجهیزات، خدمات و کالا های مجاز کامپیوتری. ایجاد ش�عب و دفاتر نمایندگی در زمینه موضوع فعالیت ش�رکت در داخل و خارج 
از شرکت در نمایشگاه های داخلی و خارجی در زمینه موضوع فعالیت شرکت. تحلیل، طراحی، پیاده سازی، تولید، نصب و راه اندازی و 
پشتیبانی سیستم های نرم افزاری غیر رسانه ای. سخت افزار. درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از 
تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان تهران ، شهرستان تهران ، بخش مرکزی ، شهر تهران، دکترعلی شریعتی ، خیابان خواجه 
نصیر طوسی ، کوچه شهید علی اکبر معززی ، پلاک 9 ، طبقه اول ، واحد 2 کدپستی 1611655363 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است 
از مبلغ 100000000 ریال نقدی منقسم به 100 سهم 1000000 ریالی تعداد 100 سهم آن با نام عادی مبلغ 35000000 ریال توسط موسسین طی 
گواهی بانکی ش�ماره 72/5/565/291 مورخ 1397/11/14 نزد بانک صادرات شعبه کاج جنوبی با کد 565 پرداخت گردیده است والباقی 
در تعهد صاحبان سهام می باشد اعضا هیئت مدیره آقای مجید ایروانیان به شماره ملی 0080840620و به سمت مدیرعامل به مدت 1 سال 
آقای عبداله پاک سرشت به شماره ملی 1753622166و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت 1 سال و به سمت عضو هیئت مدیره 
به مدت 1 سال آقای علیرضا صفائی به شماره ملی 1829149563و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 1 سال دارندگان حق امضا : کلیه 
اوراق و اس�ناد بهادار و تعهد آور ش�رکت از قبیل چک ، س�فته ، بروات ، قراردادها عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری 
باامضاء مدیر عامل و رئیس هیئت مدیره همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه بازرسان خانم طاهره 
پریدار به شماره ملی 0068248865 به سمت بازرس علی البدل به مدت یک سال مالی آقای سجاد عبادی به شماره ملی 1741976650 
به سمت بازرس اصلی به مدت یک سال مالی روزنامه کثیر الانتشار فن آوران اطلاعات جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت 

موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. 
سازمان ثبت اسنادواملاک کشور اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تهران )457272(

سازمان تنظیم مقررات اعلام کرد:

همه شرکت های اینترنتی 
کم فروشی می کنند

رییس سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی با اعلام اسامی شركت های كم فروش اینترنتی در استان های كشور، از 
كم فروشی ۵ تا ۸ درصدی این شركت ها خبر داد.

وزارت ارتباطات - بعد از اعلام وزیر ارتباطات درباره كم فروشی شركت های اینترنتی، حسین فلاح جوشقانی رییس 
سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی با بیان اینکه بررسی های میدانی در برخی اپراتورهای ارتباطات ثابت نشان می دهد 
بین ۵ تا ۸ درصد مغایرت در حجم بسته های درخواستی مشتركین وجود دارد، گفت: بر همین اساس تمامی شركت ها تا ۵ 
درصد و شركت مخابرات ایران در استان خراسان شمالی، شركت داده گستر عصر نوین )های وب( در استان فارس، شركت 
پارس آنلاین در استان های فارس، همدان، كردستان و كرمانشاه، شركت پیشگامان توسعه ارتباطات در استان كهکیلویه و 
بویراحمد، شركت فناوری ارتباطات شاتل در استان بوشهر، شركت داده پردازی فن آوا در استان كهکیلویه و بویراحمد، شركت 
انتقال داده های آسیاتک در استان همدان تا ۸ درصد كم فروشی داشته اند و باید فرایندهای خود را اصلاح و بهینه سازی نحوه 
محاسبه حجم ترافیک را انجام دهند. رییس سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی تاكید كرد: شركت ها درباره ۵ درصد 
كم فروشی به ملاحظات فنی مانند سرباره ارسال و افت خط اشاره كرده اند كه این دلایل ارتباطی به مشتركان نداشته و به 
منظور جلب رضایتمندی مشتركان و حفظ حقوق آنها اپراتورها ملزم هستند این میزان كسری خود را در حجم بسته های 
فروخته شده به مشتركان جبران كنند. فلاح جوشقانی با بیان اینکه موضوع كم فروشی به هر یک از اپراتورها تذكر داده شده، 
تصریح كرد: رگولاتوری نیز بر اجرای این الزامات به طور دقیق نظارت می كند و مشتركان درصورت مشاهده تخلف در زمینه 
كم فروشی اینترنت می توانند در تماس با سامانه ثبت و پاسخگوئی به شکایات ۱۹۵ یا مراجعه به سایت cra.ir.۱۹۵ شکایت 
خود را ثبت كنند. در همین رابطه سخنگوی سازمان تعزیرات در واكنش به انتشار خبر تائید كم فروشی ۸ درصدی برخی 
شركت های خدمات اینترنتی از سوی وزیر ارتباطات، به خبرگزاری فارس گفت: تعزیرات آماده برخورد با كم فروشان خدمات 
اینترنتی است. یاسر رایگانی سخنگوی سازمان تعزیرات حکومتی گفت: برابر قوانین سازمان تعزیرات حکومتی به عنوان بازوی 

اجرایی دولت آمادگی خود را برای همکاری در برخورد با این شركت های متخلف اعلام می كند.
رایگانی تصریح كرد: چنانچه گزارش تخلفات كشف شده از سوی وزارت ارتباطات و یا سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات 

رادیویی به تعزیرات حکومتی ارسال شود؛ پرونده برای متخلفین تشکیل و خارج از نوبت رسیدگی می شود.

معاون وزیر ارتباطات: 

به قطعیت می گویم پیام رسان های داخلی 
شکست خوردند

معاون وزیر ارتباطات با بیان اینکه برخی می گویند وزیر 
با دست یا پا روی دكمه فیلترینگ بنشیند راه حل درستی 
نیست، گفت: برای فیلتر هم باید سلسله مراتب طی شود در 

غیر این صورت با شکست مواجه می شویم.
دانش��جو - حمید فتاحی معاون وزی���ر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات در مراس���م اختتامیه رویداد پیام آورد 
كه در دانشگاه امیركبیر برگزار شد گفت: از زمانی كه ایده 
فن آورد در حوزه پیام رسان مطرح شد وزارت ارتباطات به 
دلیل رسالتی كه داشت مایل بود تا از پتانسیل با ظرفیت 

دانشگاه استفاده كند.
وی ادامه داد: پیام آورد یک ایده نو بود و در ش���رایط 
امروزی كه فضا به گونه ای اس���ت كه هر روز مشکلات 
جدیدی ایجاد می ش���ود باید طرح های جدیدی از سوی 
دانشگاه و ایده پردازان ارایه شود تا در شرایط خاص دچار 
بحران نشویم. فتاحی گفت: ما شاهد آن هستیم كه امروزه 
عموما استارتاپ هایی كه تجاری سازی شده اند و در حوزه های 
مختلف فعالیت می كنند همین افراد صاحب ایده های جدید 
بوده اند. معاون وزیر ارتباطات تصریح كرد: ارایه ایده های 
جدید در حوزه پیام رس���ان های داخلی از اهمیت ویژه ای 
برخوردار است و اینکه فکر كنید تنها چند سخت افزار و 
نرم افزار نیاز است فکر درستی نیست. به طور مثال اگر جنس 
باكیفیتی در صنعت با استفاده از استاندارد های بین المللی 
تولید شود به راحتی می تواند در داخل و خارج از كشور 
به فروش رود، اما در فضای مجازی ش���رایط فرق دارد و 
مهمترین وجه تمایز دنیای ارتباطات با صنایع همین ایده 
و خلاقیت است و این فکر اشتباه است كه بگوییم برای هر 
كاری در وهله اول حتما باید امکانات و منابع مالی وجود 

دارد بلکه باید یک ایده درست ارایه شود.
وی یادآور شد: با توجه به اینکه امروزه فضای مجازی 
با همه ابعاد به ش���ئونات زندگی مردم وارد شده باید دو 
راهبرد جدی در این حوزه داشته باشیم اول از اینکه با این 
سیل عظیمی كه در دنیای دیجیتال رخ داده و اصطلاحا 
به آن انقلاب صنعتی چهارم می گویند همراه شویم و یا 
اینکه بگوییم نه به هیچ عنوان نمی خواهیم در این مسیر 

حركت كنیم.
فتاحی در همی���ن خصوص افزود: اگ���ر در برابر ورود 
نرم افزار های خارجی مقاومت كنیم اولا حاكمیت سیاسی 
خود را از دس���ت داده ایم و دوما ب���ازار كار داخلی دچار 
مشکل خواهد شد و از طرف دیگر اگر بگوییم فقط نرم افزار 
و پیام رسان داخلی باز هم شکس���ت خواهیم خورد، زیرا 
فیلترینگ راه حل نیست و تاریخ نشان داده كه فیلتر همواره 
با شکست مواجه می شود البته اگر لازم باشد از فیلترینگ 
هم استفاده خواهیم كرد. معاون وزیر ارتباطات با بیان اینکه 
برخی می گویند وزیر با دست یا پا روی دكمه فیلترینگ 
بنشیند راه حل درستی نیست، گفت: برای فیلتر هم باید 
سلسله مراتب طی ش���ود در غیر این صورت با شکست 

مواجه می شویم.
وی ادامه داد: به قطعیت می گویم كه پیام رسان های داخلی 
ما امروز شکست خورده اند، زیرا مورد استقبال قرار نگرفتند 
و شاید مهم ترین علت آن مصادف شدن با فیلتر تلگرام بود و 
در ذهن مخاطب این گونه شکل گرفت كه تلگرام فیلتر شد 

تا پیام رسان های داخلی مورد استقبال قرار گیرند.
فتاحی یادآور شد: استفاده از محصول داخلی پیام رسان ها 
یک كلید واژه به عنوان اغنا كاربر دارد، جنس فضای مجازی 
محدود كردنی نیست بلکه باید كاربر اغنا شود و برای این 
امر چهار راهکار اصلی وجود دارد كه در همه دنیا نیز حاكم 
است. وی با بیان اینکه دانشگاه باید كمک كند تا فضای 
مجازی خوب، پركاربرد و تسهیل كننده در اختیار مردم 
قرار گیرد گفت: چهار اصل موضوعات فنی كه وظیفه وزارت 
ارتباطات اس���ت، قابلیت های خود ابزار كه مسوولیت آن 
برعهده توسعه دهندگان آن است، داشتن صرفه اقتصادی 
و رعایت حریم خصوصی چهار عنصری هستند كه باید به 

آن ها توجه جدی و ویژه شود.
وی گفت: زیرس���اخت و خدمات كاربردی در كنار هم 
به همراه مدل اقتصادی درستی كه از سوی پیامرسان ها 
ارایه می شود به اضافه رعایت حریم خصوصی كاربران منجر 
به اغنا كاربر ش���ده و دیگر نیازی به فیلترینگ در حوزه 

پیامرسان های خارجی نخواهد بود.
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